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Beslutning Dagsorden 

Indledning v. Rune 
Kaffe V. Ida 
1. Godkendelse af dagsorden. 

2. Økonomi . 
a. Godkendelse af a. Der er underskud på budgettet for 1. kvartal , men gode 

kvartalsrapport 4 bilag forklaringer på dette. Kvartalsrapporten godkendes. 
b. Drøftelse af foreløbig b. Det foreløbige budget -25 balancerer. Vi vil dog gerne 

budget -25 forhøje budget for Kirkehøjskole og højskoledagen. Vi 
søger om 5000 kr til hvert af disse formål. 
Endvidere søger vi 8000 kr. til sogneudflugt, da vi også 
gerne fremover vil lægge et diakonalt sigte ind, hvilket 
bliver svært med for høj egenbetaling. 
Vi søger 5000 kr. som supplement til studietur for at 
fremme fællesskab mellem menighedsråd og 
personale. 
Derudover søges 5000 kr til pleje af de frivillige i 
menighedsrådet. En god opstart til et nyt 
menighedsråd. 
Vort budget til koncerter er for lavt. Mere end 50% af 
dette går til musiker til 2 gudstjenester. Vi vil gerne 
arrangere koncert udover disse gudstjenester og søger 
forhøjelse af dette budqet på 15000 kr. 

3. Orientering om midler fra Der er bevilliget de ansøgte midler til LED belysning på 
reserven til LED, tilbagemelding kirkegård og præstegård. Udgifterne vil blive dækket op til 
fra Provsti udvalqet 50.000 kr. Ivar sætter dette i oano. 

4. Referat fra økonomisamtale i Fra og med budget 2025 skal ligningen til drift af fælles 
provstiet d. 2./5. v. Ida. præstegårde udspecificeres. Vi skal senest 1./6. fremsende tal 

til provstikontoret, så de får den rette ligning til præstegården. 
Alt vedr. præstegården skal bogføres under formål 5 samt 
indtægter under formål 25. I forbindelse med årsafslutningen 
skal menighedsrådet øremærke underskud/overskud på formål 
5 samt formål 25 i resultatdisponeringen . Skoven skal figurere i 
samme specifikke regnskab, da den er under samme matrikel. 

Vi fik peget på udfordringer med budget, specielt ift. 
sogneudflugt og studietur. Orienterede derudover om 
personalemæssige forhold samt grøn omstilling. 
Mht. varmepumpe ønsker de i provstiet en ekstern konsulent 
på projektet, så de er bedre klædt på til opgaven og kan træffe 
beslutninger på et oplyst grundlag. Dette indebærer også 
opstilling af log til måling af luftfugtighed/temperaturer. 

Kommende datoer: 
15./6. Sidste frist for aflevering af foreløbiq budqet 2025. 



5. Orientering fra møde om 
mandefællesskab ved Jens 
Christian og Ivar 

6. Belysning ved indgangen til 
kirken ved Ivar og Jens Christian 

7. Opsamling / evaluering af 
orienteringsmødet 

8. Forlængelse af forpagtningsaftale 
vedr. et uopdyrket skovareal med 
Aulum Y-men. 

9. Drøftelse efter 
kirkegårdsudvalgets besøg på 
kirkegården. 

10. Evt. 

11 . Næste møde 12 juni kl 18:30 
a. Indledning 
b. Kaffe 
c. Punkter til mødet. : 

Anna Lyhne 

26./8. 8.30-10.30: erfa for regnskabsførere. 
27./8" 9-11 : erfa for gravere. 
3./9. 19-21 . budgetsamråd 
15./11 . Sidste frist for aflevering af det endelige budget 2025. 
21./1 . kl. 17: Introaften for nye meniqhedsråd. 
Der var oplæg fra mandefællesskaber, der allerede er i gang. 
"Karlekammeret", et formiddagsarrangement. En gruppe med 
praktisk arbejde, mænd snakker bedre, når de er i gang med 
noget praktisk. "Livsfortællingsgruppe". Ofte grupper med 
noget praktisk men hvor fokus er på at få snakket. 
At hjælpe sig selv ved at hjælpe andre. 
Vi vil gerne være med til at sætte rammerne for nogle 
fællesskaber, hvis nogen kommer og har et ønske om noget 
specifikt, men lige nu har vi ikke tanke om at sætte noget nyt i 
værk. Det er fint med de fællesskaber, der allerede nu er i 
ganq. 
Ideen med belysning fra tårnet ned over stien fraråder 
elektrikeren. 
Anbefaler belysning , der ligger i jordoverfladen og markerer 
stiens placering. Ivar får et prisoverslag og vi søger af 
stiftsmidler eller reserven til dette. 

Samarbejde med kulturcentret: Ida snakker med Søgelys 
bestyrelse om at der ikke lægges specielle arrangementer den 
1. fredag i hver måned, hvor vi har morgensang i kirken. 

Aulum Y-men ønsker at forlænge forpagtningsaftalen i 15 år. 
Enighed om at forlænge denne. 

Efter aftale med Susanne skal der justeres i maskinparken, så 
den afstemmes med det aktuelle behov. Ivar og Susanne 
kommer med oplæg til beslutning i menighedsrådet. 

Præsterne skal mødes og drøfte 2. pinsedags gudstjeneste om 
den hver år skal afholdes i hytteskoven. Er der ønsker om 
ændring? Evt. gå på skift mellem de forskellige sogne. 
Der er indsættelsesgudstjeneste for Lisbet Helding d. 2./6. Vi 
qiver buket sammen med Feldborq menighedsråd. 

a. Britta. 
b. Anna. 
c. Foreløbigt budget 2025 ved Marie 

Autorisationer til folkekirkens intranet. 
Tidsregistrerinq for kirkens personale. 

Ida Tølbøl Ivar Lyhn 

Rune Hoff Lauridsen 
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